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> Alper Özkan KARAGÖL 3'de> Sadık AYDIN 3'de

GENÇ, VAKFIKEBÝR'ÝN ÖNE ÇIKAN
SORUNLARINI BÝLÝYORUM 

Cumhur İttifakı'nın Vakfıkebir'de düzenlediği vefa buluşmasına katılan Trabzon Büyükşehir Belediye Başkan Adayı
Ahmet Metin Genç, “Vefa çok önemli bir şeydir. Yarın hatırlanmak istiyorsak, bugün geçmişi hatırlamamız lazım.” dedi. 

ÜSTLENDÝÐÝ MÝSYON ÝLE
MHP'NÝN YERÝ BÝR BAÞKADIR

Vakfıkebir Belediye Başkanı ve Cumhur İttifakı Belediye Başkan Adayı Muhammet Balta, AK Parti
Vakfıkebir İlçe Başkanı Ahmet Uzun ile teşkilatı, MHP Vakfıkebir İlçe teşkilatını ziyarette bulundu. 

VALÝ AZÝZ
YILDIRIM'DAN
HABERÝMÝZE
TEÞEKKÜR
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, Gazetemiz
Büyükliman Postası Gazetesi’nde yayınlanan
kardeşinin haberi dolayısı ile Muhabirimiz
Mustafa Özcan aracılığı ile bizlere teşekkür etti.  > Mustafa ÖZCAN 4'de

CHP BUYUKÞEHIR BELEDIYE BAÞKAN
ADAYI SARAL VAKFIKEBIR'DE

CHP Trabzon Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Hasan Süha Saral,
seçim çalışmaları kapsamında Vakfıkebir İlçe Başkanlığı'nı ziyaret etti. 

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de
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T
rabzon Büyükşehir 
Belediyesi Başkan 
Adayı ve Ortahisar 

Belediye Başkanı Ahmet 
Metin Genç, Cumhur 
İttifakı'nın Vakfıkebir'de 
düzenlediği 'Vefa 
Buluşması'na katıldı. 
Programa Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, AK 
Parti İlçe Başkanı Ahmet 
Uzun, MHP Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Mustafa Aynacı ile 
AK Parti ve MHP İlçe Gençlik 
ve Kadın Kolları Başkanları, 
eski belediye başkanları ve 
çok sayıda partili katıldı. 
“ESKİ BAŞKANLARI ANDI”
Programda AK Parti ve MHP 
Teşkilatlarına hitap eden 
Başkan Adayı Genç, “Burada 
bu kadim ilçenin, 
Büyükliman'ımızın merkezi 
olan Vakfıkebir'de 
bulunmaktan son derece 
mutluyum ama inşallah 31 
Mart'tan sonra da bu 
toprakların hizmetkârı olarak 
burada bulanacağım. Bu 
buluşma ismi üstünde bir vefa 
buluşması. O nedenle 
siyasette vefa yoktur 
anlayışını bizim siyaset 
anlayışımız ortadan 
kaldırmıştır. Vefa çok önemli 
bir şeydir. Geçmişini 
unutursan, geleceğe doğru 
yürüyemezsin. Geçmişini 
bileceksin. Nereden geldiğini 
bileceksin. Bunun da en güzel 
hasleti vefa duygusudur. Yarın 
hatırlanmak istiyorsak, bugün 
geçmişi hatırlamamız lazım. O 
nedenle kuruluşundan itibaren 
partimize hizmet etmiş Recep 
ve Serdar Başkanımıza da şu 
anda Ahmet Başkanımıza 
bayrağı devreden kıymetli 
başkanımıza da teşekkür 
ediyorum. Sağ olsunlar var 
olsunlar… Yine bu güzel 
topraklarımıza hizmet etmiş 
olan belediye başkanlarımız 
var. Sabri Bahadır, efsane 
başkanlarımızdan... Daha 
önceki dönem Yunus 
Başkanımızı, Hayri Birinci 
Başkanımızı unutmamak 
lazım. Hepsi hizmet ettiler. Şu 
anda hizmetlerinden dolayı 
onları anıyoruz. Niye gök 
kubbede hoş bir seda 
bıraktılar. Yalıköy'de de 
Mahmut Başkanımız da Ali 
Bayram Başkanımızla güzel 
hizmetler yapıldı. Bu 
programımızda Kadın Kolları 
ve Gençlik Kollarımızı 
hasleten tebrik ediyorum. 
Onların gayreti, emeği var. 
Ama Vakfıkebir'in AK 
Kadınlarına ve Cumhur 
İttifakına da teşekkür etmek 
istiyorum. Tam da bu 
teşekkürü yaparken, bu 
davaya hizmet eden rahmetli 
Asiye Kamiloğlu'nu da 
anıyorum. Allah rahmet 

eylesin. Kalıcı olan bu değerli 
hemşehrilerim… Hizmet 
ettiler, kalıcı mekâna göç 
ettiler.” diye konuştu. 
“GÜCÜM YETTİĞİNCE 
İLÇEMDE, KIRSALDAN 
MERKEZE BİRÇOK 
HİZMETE VESİLE OLDUK”
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
ve Cumhur İttifakı Adayı 
Muhammet Balta ise; Değerli 
Teşkilat mensubu 
Kardeşlerim, şunu da 
belirtmek isterim ki, 
Peygamber Efendimiz hadisi 
şerifte buyuruyor ki “Hesaba 
çekilmeden önce kendinizi 
hesaba çekin”.  Bende son on 
yıllık Belediye Başkanlığım 
sürecini böylece hesaba 
çekmek istedim. Gücüm 
yettiğince ilçemde, kırsaldan 
merkeze birçok hizmete vesile 
olduk. Ancak “Mahkeme 
kadıya mülk değil”, bizler 
faniyiz, bir gün buralardan 
ayrılacağız. Geride bir eser 
varsa o yaşayacak, bir dua 
var ise o baki kalacak.  
Sizlerin desteği, Sayın 
Cumhurbaşkanımızın 
tensipleri ile yeniden 
Vakfıkebir Belediye 
Başkanlığına aday 
gösterildim. Şimdi bize düşen 
bu büyük sorumluluğa sahip 
çıkmak ve layık olabilmektir. 
Devletin ve Milletin hukukunu 
korumaya, elimizdeki 
kaynakları doğru kullanmaya 
yeni kaynaklar üretmeye, 
devlet kurumları ile ortak 
projelerimizi koordine edip 
hizmete almayı düşkün, 
yoksul, garip ve ihtiyaç 
sahiplerine sığınacak liman 
olmaya çalıştım. Elbette 
insanız ve hatada muaf 
değiliz. Bilmeden incittiklerim 
varsa hem onlardan hem de 
Cenabı Hak'tan affımı niyaz 
ederim. Şu da var ki, Özellikle 
son bir iki ay içerisinde 
yeniden aday olmam 
konusunda şahsıma 
gösterdiğiniz teveccühü 
unutmam mümkün değildir. 
Böylece Vefanın sadece 
İstanbul'da bir semt ismi 
olmadığını gösterdiğiniz için 
de sizlere ayrıca şükranlarımı 
arz ediyorum. Değerli 
Arkadaşlar, Kadim kitaplarda 
siyaset şöyle tarif edilir. 
“Siyaset-i Medeniye “Tamir-i 
bilad ve ter-i  ibad'dır “ der. 
Yani Şehirlerin imar edilmesi, 
mamur edilmesi, 
güzelleştirilmesi ve halkın 
yaşam standardının 
yükseltilmesidir. Buradan 
hareketle, son on yılda 
ilçemize kazandırdığımız 
hizmetleri kısaca size arz 
etmek istiyorum. Malum 
“hafıza-i beşer nisyan ile 
malul” imiş. Yani insan 
hafızası unutmakla bilinir. Bu 

bakımdan nereden nereye 
geldik ve yeni dönemde neleri 
öncelikli olarak ele alacağız 
sizlerle paylaşmak istiyorum 
dedi.
“VAKFIKEBİR'İN ÖNE 
ÇIKAN SORUNLARINI 
BİLİYORUM”
Yeni dönemde Vakfıkebir'i 
doğalgazla buluşturacaklarına 
vurgu yapan Başkan Adayı 
Genç, “Allah nasip ederse 
hizmet edebilirsiniz. Bizim de 
Allah'ın takdir ettiği bir ömür 
sermayemiz var. Bu da gelip, 
geçecek. Hele makamlar 
tamamen fani, gelip geçici. 
Ama asıl olan bugüne kadar 
yaptığımız gibi bundan sonra 
da Vakfıkebir'imizin 46 
mahallesine de güzel 
hizmetler yaparız. Ama asıl 
olan makam, mevki gelip 
geçtikten sonra Ahmet Metin 
Genç, Vakfıkebir'e geldiğinde 
onun selâmı alınıyorsa asıl 
olan budur. Biz buna talibiz. 
Benim rahmetli anneciğim 
Güney Köyü'nden. O köyleri 
de çok iyi bilirim. Biz 
Vakfıkebir'imizin 46 
mahallesine de hizmet 
edeceğiz. Muhammet Balta 
Başkanımız ve Milletvekilimiz 
Muhammet Balta Bey 
Vakfıkebir'e güzel hizmetler 
yaptı. İnşallah bu dönemde de 
aynı anlayışla bu hizmet 
yolculuğumuz devam edecek. 
Vakfıkebir'in sorunlarını, öne 
çıkan sıkıntılarını biliyorum. 
Pazar yerinin sorununu da 
biliyorum, Tonya Caddemizin 
sorununu da biliyorum. Sahil 
Parkı sorunumuzu da 
biliyorum. Ama eş zamanlı 
olarak artık Vakfıkebir'imizin 
merkezinin tamamen 
doğalgazla buluşması 
gerektiğini de biliyorum. 
Bunları inşallah bu dönemde 
çalışacağız, çözeceğiz. Yani 
biz bu desteği aldıktan sonra 
Vakfıkebir'de daha çok 
göreceksiniz bu kardeşinizi. 
Daha çok çalışacağız, daha 
çok gayret edeceğiz. Çalışana 
Allah nasip ediyor. Bizim 
dinimiz çalışmayı ibadetle 
ölçmüş. 'Çalışmak ibadettir, 
temizlik imanın yarısıdır.' Öyle 
kızmayacağız oturduğumuz 
yerden. Gavurun insanı 
yapmış diye. 2001'de bayrağı 
devralmış, kendisini 
memleketinin hizmetine 

adamış, bir Recep Tayyip 
Erdoğan çalışmış, çabalamış, 
memleket nereden nereye 
gelmiş. Çalışınca Allah nasip 
ediyor. Çalışacağız ve bu 
toprakları laik olduğu güzel 
hizmetlerle buluşturacağız.” 
dedi. 
“BİZ, VAKFIKEBİR'E DAHA 
ÇOK GELECEĞİZ…”
Ortahisar Belediye Başkanı 
olarak Vakfıkebir'den elini 
çekmediğini, Beypınarı'nın 
yollarını yaptığını ifade eden 
Başkan Genç, “Ben Ortahisar 
Belediye Başkanıyken bir 
Vakfıkebirli olarak buradan da 
elimi çekmedim. Beypınar'ın 
yollarını yapabildik. Ama bu 
dönem Karadağ yolumuzun 
da 7-8 km'si yapıldı. Allah 
nasip ederse Karadağ'ı aynı 
yolla beraber bu dönem 
Vakfıkebir'e bir Vakfıkebirli 
olarak bağlayacağız. 12 km 
kaldı. Onu da beraber 
yapacağız. Komandara 
Bölgesinden de giden bir yol 
var. Orayı da biliyorum. 
Kadıralak'tan gelip o yola 
bağlanan yolu da biliyorum. 
Siz bizim yolumuzu açık 
ettiniz bu güne kadar. Biz de 
göreve gelir gelmez, buradaki 
kıymetli muhtarlarımızla 
beraber biz de sizlerin yolunu 
açık edeceğiz inşallah. 
Cenabı Allah hepimizin yolunu 
açık etsin. Biz daha çok 
geleceğiz Vakfıkebir'e…” diye 
konuştu. 
“CUMHUR İTTİFAKI 18'DE 
18 YAPACAK”
Başkan Adayı Genç, Cumhur 
İttifakı'na verilecek her oyun 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın uluslararası 
arenada sesine güç 
vereceğini kaydederek şöyle 
konuştu: “Vakfıkebir'den 
artırdığımız her oyun hem 
kendi insanını hukukunu 
koruyan ama hem de 
Gazze'deki o kadınların, o 
bebeklerin hukukunu koruyan 
Recep Tayyip Erdoğan'a 
verilen her oy, onun dışarıya 
çıktığı zaman sesidir, sesi 
daha gür çıkar, sözüdür, 
sözünü daha kuvvetli söyler 
ve bileğine güçtür. Biz 
Cumhur İttifakımızla beraber 
bu milletin, bu memleketin 
bekası, birliği, beraberliği ve 
daha güçlü Türkiye için Recep 
Tayyip Erdoğan ve bilge lider 

Devlet Bahçeli Bey ile o 
yolculuğun biz burada 
temsilcileriyiz. O nedenle 
onların anlayışına uygun bir 
şekilde. Cumhur İttifakımızı 
18'de 18 yaparak kıymetli 
genel başkanlarımıza 
getireceğiz.”
“VAKFIKEBİR İÇİN 
ANKARA'DAN KOPARIP 
GETİRECEĞİM”
Türkiye'nin 22 yıldır 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan sayesinde başının 
öne eğilmediğine vurgu yapan 
Başkan Adayı Genç, 
“Cumhurbaşkanımıza söz 
verdim. Dedim ki, 
adaylığımızdan dolayı size 
müteşekkiriz. Çok teşekkür 
ediyorum. Ama ben inşallah 
bunun karşılığında bütün 
gücümle, azmimle ve 
kararlılığımla çalışarak 
Trabzon'da derece yapıp 
sizlere getireceğim. Dedim. 
Diyeceksiniz ki, neye 
güvendin? İşte bu güzel 
Vakfıkebir'e güvendim. Recep 
Tayyip Erdoğan sayesinde 
tam 22 senedir başımız öne 
eğilmiyor. Biz onun sayesinde 
mahcup olmadık. O nedenle 
bizler de onun başını öne 
eğdirmeyeceğiz. Rekor bir 
oyla çıkacağız. Ondan sonra 
iş bizde. Siyasetçi bilirsiniz 
arkasında güç ister, halkın 
gücünü ister. İnşallah Cumhur 
İttifakı olarak 1 Nisan'da 
Trabzon'dan rekor oy 
çıkartarak şampiyon olursak 
Ankara'ya gittiğimde tabiri 
caizse 'biraz havamı atarım' 
yani. Elim, kolum güçlü olur 
yani. Bakanımıza ya da 
bürokrasiye gittiğimizde derim 
ki, kusura bakmayın, Cumhur 
İttifakımızla Trabzon'da da 
Vakfıkebir'de de şampiyon 
olduk. O nedenle Vakfıkebir'in 
istediği hizmet hangisiyse, 
bizim işimiz bu zaten, onu 
kopartıp getireceğiz. Bu 
boynumuzun borcu olsun. 
Bize şu anda 31 Mart'ın 
gücünü Vakfıkebir'in verdiğini 
görmenin mutluluğuyla, 
gururuyla sizleri selâmlıyorum. 
İnşallah güzel günlerde ve 
güzel hizmetlerde 
Vakfıkebir'imizin 46 mahallesi 
başta olmak üzere, 
Karadağ'da, Beypınarı'nda 
buluşmak üzere.” ifadelerini 
kullandı.
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Ahmet KAMBUROĞLU

“YÝNE YENÝDEN”
Muhammet Balta, yeniden aday 
gösterildi…
Cumhur İttifakı'nın adayı yine mevcut 
Başkan Muhammet Balta olarak 
açıklandı…
Biz sürekli almış olduğumuz bilgiler 
doğrultusunda yazık, çizdik ve sonunda 
yazdığımız gibi de gerçekleşmiş oldu…
Bu hafta yapılmış olan Cumhur İttifakı Vefa 
Gecesi'nde ise olanlar oldu…
Cumhur İttifakı Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi Başkan Adayı Ahmet Metin 
Genç'te katıldı…
Salonda müthiş bir coşku, müthiş bir 
kalabalık vardı…
Davetliler oturmaya bile yer bulamadılar…
Cumhur İttifakı adayları Ahmet Metin Genç 
ile Muhammet Balta'ya ilgi bir hayli yüksek 
oldu…
Kısaca Cumhur İttifakı AK Parti ve MHP 
Vakfıkebir'de gövde gösterisi yapmış 
oldu…
Cumhur İttifakı böylelikle sahaya indiği 
anlaşıldı...
*******************
Bütün adaylar sahada…
Bağımsız adaylar Ahmet ihsan 
Hacıfettahoğlu, Fuat Koçal ve Erol 
Bahadır…
Cumhur İttifakı adayı Muhammet Balta…
Vatandaşlar şimdi ise Meclis Üyelerinin 
kim olacaklarını bekliyor…
Bağımsız Adayların böyle bir dertleri yok…
Onlar bağımsız meclis üyesi 
çıkartmayacaklar…
En büyük dert partilerin…
Cumhur İttifakı AK Parti ve MHP, diğer 
partiler CHP, İYİ Parti, DP ve SP…
Bağımsız aday destekleme noktasında 
Ahmet İhsan Hacıfettahoğlu'nu CHP, DP 
ve SP destekleyecekleri açıklanmıştı…
İYİ Parti ise herhangi bir destek açıklaması 
yapmadı…
Destek olacağı veya olmayacağı sır gibi 
saklanıyor. Ne olduğunu kimse bilmiyor 
ama bir durum olduğu aşikar. Meclis 
üyeleri yönünde bir sıkıntı olduğu 
söylenmekte, çarşaf liste olacağı biliyor 
ama hangi partiden olacağına bir türlü 
karar verilemiyor gibi bir söylenti dolaşır 
oldu…
İlerleyen günlerde bunun yansımaları 
görülecek…
*******************
Fuat Koçal sahada…
Haftaya Cuma günü bir açıklama yaparak, 
insanların karşısına çıkacak…
Vakfıkebir'de ne yapabilinirliği, insanlara 
gösterecek ve açıklayacak…
Yüksek Mühendis olan Koçal, yıllardır İller 
Bankasında görevli idi…
En son ise Antalya İller Bankası Bölge 
Müdürü iken, 01 Aralık tarihinde istifa 
ederek, ben adayım dedi ve çalışmalarına 
hız kesmeden başladı…
Aslında şöyle bir baktığımızda Fuat Koçal, 
Vakfıkebir'den hiç kopmadı…
Sürekli geldi, insanlarla sohbet etti ve 
Vakfıkebir'in nabzını tuttu…
Aklında Belediye Başkanlığı hayali vardı 
ve sonunda karar verdi aday oldu…
Kazanan Vakfıkebir olsun…
*******************
Liyakat ve Liyakatsiz ne demektir…
Liyakat kelimesi; değerli, iş bilmek ve ehli 
olmak anlamları taşımaktadır…
Liyakatsiz kelimesi ise; başarısız ve 
yeteneksiz anlamında geçmektedir…
Bizler işimizle hiçbir zaman 
böbürlenmedik, işimizin gereği ne ise onu 
yerine getirmeye çalıştık…
1978 yılında rahmetli babamın kurmuş 
olduğu matbaa ve gazetecilik mesleğini 
devam ettirmeye çalışanlardanım. 05 Mart 
2004 yılında kurmuş olduğumuz 
Büyükliman Postası Gazetemizle birlikte 
yolumuza devam ediyoruz…
Büyükliman Havzası'nın tek resmi gazetesi 
Büyükliman Postası'na sahibiz…
01 Nisan itibari ile Salı ve Cuma günleri 
haftada iki gün yayın hayatımıza aralıksız 
devam ediyoruz…
İnsanlar tarafından değerli, işimizi bilen ve 
işimizin de ehliyiz…
Eğer böyle olmasaydık, bu 20 yıllık 
serüvende sürekli basın kartı sahibi de 
olmazdık…
Gerçekler ne ise onları yazmaya ve haber 
yapmaya gayret gösterdik…
Köşe yazarlarımız ile insanları 
yönlendirmeye çalıştık. Yeri geldi eleştirdik 
ve geldi onure ettik, ama hiçbir zaman 
kimsenin yalakası olmadık ve 
olmayacağız…
Bizler gazetemizi her hafta Salı ve Cuma 
günleri siz değerli okuyucularımızla 
buluşturmaya devam edeceğiz…
İyi bir hafta geçirmeniz dileğiyle…

Cumhur İttifakı'nın Vakfıkebir'de düzenlediği vefa buluşmasına katılan Trabzon Büyükşehir Belediye Başkan Adayı
Ahmet Metin Genç, “Vefa çok önemli bir şeydir. Yarın hatırlanmak istiyorsak, bugün geçmişi hatırlamamız lazım.” dedi. 
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ÜSTLENDİĞİ MİSYON İLE MHP'NİN YERİ BİR BAŞKADIR
Vakfıkebir Belediye Başkanı ve Cumhur İttifakı Belediye Başkan Adayı Muhammet Balta, AK Parti Vakfıkebir İlçe Başkanı Ahmet Uzun ile teşkilatı, MHP Vakfıkebir İlçe teşkilatını ziyarette bulundu. 

Anayasanın 84. maddesinde 
milletvekilliğinin düşmesi halleri 
dört fıkra olarak düzenlenmiştir. 
Bu maddede belirtilen düşme 
nedenleri; istifa, kesin hüküm 
giyme veya kısıtlanma, 
milletvekilliği ile bağdaşmayan 
bir görevi sürdürmekte ısrar 
etme ve devamsızlıktır.
1. İstifa
Anayasaya madde 84'e göre 
milletvekilliğinin düşmesi için 
salt istifa yeterli değildir.İstifanın 
TBMM Başkanlık Divanınca 
tespit edildikten sonra, Türkiye 
Büyük Millet Meclisi Genel 
Kurulunca kararlaştırılacağı 
düzenlenmiştir. Bu hükümde 
nitelikli bir yetersayıdan 
bahsedilmediğinden, istifanın 
kabulü için Anayasa m.96'da 
öngörülen TBMM'nin basit 
çoğunluğu aranacaktır.
2. Kesin hüküm giyme veya 
kısıtlama
Anayasa ve Türkiye Büyük 
Millet Meclisi İçtüzüğü uyarınca, 
TBMM üyeliğine seçilmeye 
engel bir suçtan dolayı kesin 
hüküm giyen veya kısıtlanan 

milletvekilinin milletvekilliği, bu 
konulardaki kesinleşmiş 
mahkeme kararının Genel 
Kurula bildirilmesiyle düşer. Bir 
başka ifadeyle; düşme, kesin 
hükmün TBMM Genel Kuruluna 
bildirilmesiyle birlikte 
kendiliğinden gerçekleşir, 
bunun için ayrıca bir oylama 
yapılmasına gerek yoktur.
Kısıtlama bakımından da aynı 
hususlar geçerlidir. Mahkeme 
kararı sonucunda kısıtlama 
altına alınan milletvekilinin 
milletvekilliği, mahkeme 
kararının TBMM Genel 
Kuruluna bildirilmesiyle düşer.
3. Milletvekilliği ile 
bağdaşmayan bir görev veya 
hizmeti sürdürmekte ısrar 
etme
“Üyelikle bağdaşmayan işler” 
başlıklı Anayasa m.82 ve 
“Milletvekilliğiyle bağdaşmayan 
bir görevi sürdürme” başlıklı 
TBMM İçtüzüğü m.137'ye göre; 
milletvekilliği ile bağdaşmayan 
herhangi bir hizmeti veya 
görevi sürdürmekte ısrar eden 
kişinin durumu, Başkanlık 

Divanı tarafından incelendikten 
sonra sonuç, Anayasa ve 
Adalet Komisyonları 
üyelerinden kurulu Karma 
Komisyon'a gönderilir. Karma 

Komisyon, kendisine 
gönderilen hususları incelemek 
suretiyle, TBMM Genel 
Kuruluna sunmak üzere bir 
rapor hazırlar. Genel Kurul 
milletvekilliğinin düşmesine gizli 
oyla karar verir. Milletvekili 
Karma Komisyon ve TBMM 
Genel Kurulu karşısında 
savunma hakkında sahiptir.
4. Devamsızlık
Milletvekilliğinin düşmesine 
neden olan son hal ise, 

Anayasa m.84/4'de ve TBMM 
İçtüzüğü m.138'de 
düzenlenmiştir. Bu maddeler 
uyarınca; bir Milletvekili, Meclis 
çalışmalarına özürsüz veya 

izinsiz olarak bir ay içinde 
toplam beş birleşim günü 
katılmazsa, devamsızlığı 
Başkanlık Divanınca tespit 
edilir ve Anayasa ve Adalet 
Komisyonları üyelerinden 
kurulu Karma Komisyona 
gönderilir. Karma Komisyon bu 
durumda da TBMM Genel 
Kuruluna sunmak üzere bir 
rapor hazırlayacak ve konunun 
TBMM Genel Kurulunda 
görüşülmesinin ardından, 

milletvekilliğinin düşmesine üye 
tam sayısının salt çoğunluğu ile 
karar verilecektir.
III. Düşmenin Denetimi
Anayasanın “İptal istemi” 
başlıklı 85. maddesine göre; 
“Yasama dokunulmazlığının 
kaldırılmasına veya 
milletvekilliğinin düşmesine 
84'üncü maddenin birinci, 
üçüncü veya dördüncü 
fıkralarına göre karar verilmiş 
olması hallerinde, Meclis 
Genel Kurulu kararının alındığı 
tarihten başlayarak yedi gün 
içerisinde ilgili milletvekili veya 
bir diğer milletvekili, kararın, 
Anayasaya, kanuna veya 
İçtüzüğe aykırılığı iddiasıyla 
iptali için Anayasa 
Mahkemesine başvurabilir. 
Anayasa Mahkemesi, iptal 
istemini onbeş gün içerisinde 
kesin karara bağlar”.
Milletvekilliğinin düşmesi 
kesinleşmiş bir yargı kararı 
ile olduğu takdirde, buna 
karşı yargı yolu 
öngörülmemiştir, çünkü 
düşme kesinleşmiş bir 

mahkûmiyet kararına bağlı 
olup, kesin mahkeme 
kararının Meclis Genel 
Kurulu'nda okunması ilan 
niteliği taşır.
Milletvekili hakkında verilen 
kesinleşmiş mahkûmiyet 
hükmünün Genel Kurula 
bildirilmesinin dönem sonuna 
bırakılması veya kesinleşmiş 
mahkûmiyet kararına karşı 
başvurulan olağanüstü yasa 
yollarının, bu kapsamda 
Anayasa Mahkemesi bireysel 
başvuru sonucunun 
beklenmesi de mümkün 
değildir.
Bu itibarla Anayasanın 84. 
maddesinin ikinci fıkrası hükmü 
uyarınca kesin hüküm giyme 
veya kısıtlanma sebebine 
dayanan ve bu konudaki kesin 
mahkeme kararının Genel 
Kurula bildirilmesi suretiyle 
gerçekleşen milletvekilliğinin 
düşmesi hali, Anayasanın 85. 
maddesi kapsamının ve 
dolayısıyla Anayasa 
Mahkemesinin inceleme 
yetkisinin dışında kalmaktadır.

M�lletvek�ll�ğ�n�n
Düşmes�

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA

av.grbzkmbr
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avukatgurbuzkamburoglu@gmail.com

V
akfıkebir Belediye 
Başkanı ve Cumhur 
İttifakı Belediye Başkan 

Adayı Muhammet Balta, MHP 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Mustafa 
Aynacı ve yönetim kuruluna 
ziyarette bulunarak, MHP'nin 
Türk siyasi hayatında 51 yıldır 
önemli hizmetleri bulunan köklü 
bir siyasi parti olduğunu, 
demokrasinin vazgeçilmez 
unsurunun siyasi partiler 
olduğunu, üstlendiği misyon ile 
MHP'nin yerinin bir başka 
olduğunu söyledi. Başkan 
Balta'nın ziyareti sırasında AK 
Parti Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Ahmet Uzun, Belediye Meclis 
Üyeleri ve Yönetim Kurulu 
üyeleri eşlik ettiler.
“BELEDİYE BAŞKANIMIZ VE 
İLÇE BAŞKANIMIZIN 
ZİYARETİ BİZLERİ MEMNUN 
ETMİŞTİR” 
MHP Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Mustafa Aynacı ziyaret sırasında 
yaptığı konuşmada; “Bu nazik 
ziyaretleri dolayısı ile Belediye 
Başkan Adayımız Sayın 
Muhammet Balta'ya, AK Parti 
İlçe Başkanımız Ahmet Uzun, 
Meclis Üyelerimize ve 
yöneticilerine teşekkür 
ediyorum. Başkanımızın bu 
ziyareti bizleri mutlu etmiştir. 
Cumhur ittifakı adayımız ve 

Belediye Başkanımız 
Muhammet Balta ile 10 yıllardır 
çalışma imkânımız oldu. 
Cumhur İttifakı dönemi 
başladığından beri uyumlu bir 
şekilde çalışmalarımız devam 
ediyor. Başkanımız ile 
çalışmaktan çok memnunuz. 
Bundan sonraki çalışmalarında 
başarılar diliyoruz.'' dedi.  
Başkan Aynacı; “Cumhur 
ittifakının adayı olarak açıklanan 
Sayın Muhammet Balata'nın 
yanında yer alarak seçimlerde 
çalışacağız ve kazanacağız. 
Bununla ilgili üzerimize düşen 
sorumluluğu yerine getireceğiz. 
Cenabı Allah yar ve yardımcımız 
olsun. Bu süreçte kendisine 
başarılar diliyorum dedi.”
“CUMHUR İTTİFAKINA ZARAR 
VERDİRMEYECEĞİZ”
AK Parti Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Ahmet Uzun ise; “Cumhur ittifakı 
olarak Vakfıkebir ilçemizde MHP 
ile çok uyumlu bir birliktelikle 
çalışmalarımızı devam 
ettiriyoruz. Daha önceki MHP 
İlçe Başkanımızla da uyum 
içerisinde çalıştık. Mustafa 
Başkanımızla da aynı şekilde 
uyumlu bir şekilde 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
Cumhur ittifakına zarar verecek 
olan kişi yada kişilere buradan 
tepkimiz olacağını bildirmek 

istiyorum. Biz çok büyük bir aile 
olduğumuzu belediye başkan 
adayı tanıtım töreninde gördük 
ve gözlemledik. Güçlü bir 
şekilde seçimlerden zaferle 
ayrılmak için çok çalışmamız 
gerekiyor. Bu yerel seçimlerden 
çok başarılı bir şekilde çıkarak 
istediğimiz sonucu alacağımıza 
inanıyorum. Belediye 
başkanımız Sayın Muhammet 
Balta çıraklık, kalfalık ve şimdide 
ustalık dönemi ile birlikte 
ilçemize büyük hizmetler 
kazandıracaktır. Arkamızda yine 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Ahmet Metin 
Genç ile birlikte başarılı 
çalışmalara imza atacak ve 
güzel hizmetler alacağımıza cani 
gönülden inanıyorum. Burada 
olmaktan dolayı mutlu olduğumu 
ifade ediyor, Cumhur ittifakı 
olarak bu yerel seçimlerden de 
zaferle ayrılacağımıza cani 
gönülden inanıyor hepinize 
teşekkür ediyorum dedi.”
“ÜSTLENDİĞİ MİSYON İLE 
MHP'NİN YERİ BİR 
BAŞKADIR”
Vakfıkebir Belediye Başkanı ve 
Cumhur İttifakı Başkan Adayı 
Muhammet Balta ise; ''MHP, 
Türk siyasi hayatımızda 51 yıldır 
önemli hizmetleri bulunan köklü 
bir siyasi partimizdir. 

Demokrasimizin vazgeçilmez 
unsuru siyasi partilerimizdir ama 
üstlendiği misyon ile MHP'nin 
yeri başkadır. Yerli ve milli 
tavrıyla vatanımızın, devletimizin 
ve bayrağımızın birlik ve 
beraberliğine önemli katkılar 
sağlamıştır. Ülkemizin birliği, 
beraberliği söz konusu 
olduğunda geri kalan her şey 
teferruattır deyip, Cumhur İttifakı 
beraberliğinde olduğu gibi 
Milletinin ve ülkesinin yanında 
olmuştur. Cumhur ittifakının üst 
yönetiminde gerçekten çok 
büyük bir birliktelik ve uyum var. 
15 Temmuz hain darbe girişimi 
ile birlikte Bilge Lider Devlet 
Bahçeli'nin önce vatan sonra 
partim anlayışı ile Sayın Cumhur 
Başkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan ile birlikte çıktıkları bu 
yolda bizlere düşen görev 
onların bu mücadelesine 
kayıtsız şartsız destek olmaktır. 
Ben o günden bu güne kadar 
hiçbir şekilde bu ittifaka zarar 
verecek hiçbir eylem ve 
söylemde bulunmamaya gayret 
ettim. Zaten bu iki davaya gönül 
veren insanların kökende aynı 
şeyleri zikrettikleri ortada. Hepsi 
vatansever, vatanına bağlı, 
bayrağını seven, mukaddesatına 
bağlı insanlar. Dolayısı ile birlikte 

olmalarında birlikte hareket 
etmelerinde hiçbir zorluk 
yaşanmadı dedi.”
“İNSANLAR; TALEPLERİNİ, 
İSTEKLERİNİ, 
ELEŞTİRİLERİNİ GÜNDEME 
TAŞIYACAKLARDIR”
Başkan Adayı Muhammet Balta; 
“Cuma günü il başkanımız 
görevi bize tebliğ etti. 
Adaylığımızın kesinleştiğini 
söyledi. Bugün itibariyle de 
Cumhur ittifakı ortağımız olan 
Milliyetçi Hareket Partisini 
ziyaret ederek seçim 
çalışmalarımıza startımızı 
verdik.  Yerel seçim sürecine 
giriyoruz. Amacımız bugüne 
kadar yürüttüğümüz hizmetlerin 
artarak devam etmesini 
sağlamaktır. Haliyle biz 10 yıldır 
belediye başkanıyız. Sokağa 
çıktığımızda sıfırdan biri olsak 
umut olarak görülürüz. Ama 
bugün yaptıklarımızla veya 
yapılmayanlarla eleştirilen yada 
tartışılan konumunda olan 
birisiyiz. Buda gayet doğaldır. 
İnsanlar; taleplerini, isteklerini, 
eleştirilerini gündeme 
taşıyacaklardır. Buna saygımız 
sonsuzdur. Biz hem 2014 de 
hem de 2019 daki belediye 
bakan adaylarımız ile birlikte çok 
demokratik bir yarış içerisinde 

bulunduk. Birbirini kırmadan, 
birbirine hakaret etmeden, 
birbirini aşağılamadan birbirine 
dayanışma içerisinde Vakfıkebir 
ilçemizin arzu ettiği ve yıllardır 
arzuladığı huzur ortamını 
sağlayacak her iki dönemde de 
çok ciddi bir seçim ortamım 
yaşadık. Yine aynı ortamın şuan 
ki aday arkadaşlarımızla birlikte 
yaşama arzusu içerisindeyiz. 
Bizim seçim şiarımız asla 
kişilerle uğraşmak değil, 
Vakfıkebir'i getirdiğimiz noktadan 
daha ileriye nasıl taşıyabiliriz. O 
nokta da demokratik bir ortamda 
karşılıklı kardeşlik ve sevgi 
hukuku içerisinde 
çalışmalarımızı yürütmek 
istiyoruz. Buna Vakfıkebir 
ilçemizin çok ihtiyacı var. 
Özellikle bu huzurun sağlanması 
noktasında bizim gayretimizle 
katkı sağlayan tüm siyasi 
partilere, STK'lara ve 
devletimize de hasetsen 
teşekkür ediyorum. 10 yıldır 
gerçekten Vakfıkebir ilçemizde 
bir huzur ortamı var. Elbette 
beklenti hizmet. 10 yılda çok 
ciddi hizmetler yaptık. 10 yılda 
yaptıklarımız, planladıklarımız 
ve süreç içerisinde 
gerçekleşmeyen projelerimiz var 
dedi.” 
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CHP BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SARAL VAKFIKEBİR'DE
CHP Trabzon Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Hasan Süha Saral, seçim çalışmaları kapsamında Vakfıkebir İlçe Başkanlığı'nı ziyaret etti. 

C
umhuriyet Halk Partisi 
Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı 

Hasan Süha Saral'dan 
Vakfıkebir İlçe Teşkilatını ziyaret 
etti. Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Hasan 
Süha Saral, seçim çalışmaları 
kapsamında Vakfıkebir ilçe 
teşkilatını ziyaret etti. 
Beraberinde CHP Trabzon İl 

Başkanı Mustafa Bak'ın da yer 
aldığı ziyarette Saral'ı parti 
binası girişinde çok sayıda 
partili karşıladı.
TRABZON İÇİN ŞEFFAF 
BELEDİYECİLİK SÖZÜ VERDİ
Ziyaret sırasında CHP 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay 
Bahadır ve partililerle bir araya 
gelen Başkan Adayı Saral, 
halkın nabzını tutarak mahalle 
sakinleriyle de görüşmeler 

gerçekleştirdi. Ziyarette 
partisinin yereldeki çalışmalarını 
değerlendiren Saral, Vakfıkebir 
halkının beklenti ve taleplerini 
dinleyerek seçim öncesi önemli 
bir etkileşimde bulundu. Parti 
binasında partililere bir 
konuşma yapan CHP Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Adayı Hasan Süha Saral, 
Trabzon için şeffaf belediyecilik 
sözü verdi. Trabzon'un 
gelişmesi için çaba 
harcayacağını dile getiren Saral 
“Şimdi Trabzon'umuz için yeni 
bir başlangıç yapma zamanıdır. 
Trabzon'u adil, şeffaf, hesap 
verebilen, halkın kaynağını halk 
için kullanan bir belediye ile 
tanıştırmak için göreve hazırım. 
Bu yolu tüm Trabzonlu 

hemşehrilerimle beraber 
dayanışma ve sevgi ile 
yürüyerek 1 Nisan sabahı 
Trabzon'a sosyal belediyeciliği 
getireceğiz. Vakfıkebir ilçemizle 
ilgili sorunları ilçe başkanımız 
Olcay Bey ile paylaşıyoruz. 
Seçim çalışmalarımız 
kapsamında bu sorunları nasıl 
çözüme kavuşturmamız 
gerektiği noktasında halkımıza 

bilgilendireceğiz” dedi.
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE 
BAŞKAN ADAYI HASAN 
SÜHA SARAL KİMDİR?
1964 doğumlu Hasan Süha 
Saral, eğitim hayatına 
Karadeniz Teknik Üniversitesi 
Elektronik Mühendisliği 
Bölümü'nde başladı ve 1989 
yılında bu alandan mezun oldu. 
Meslek hayatına Türkiye Elektrik 

Kurumu'nda Afşin Elbistan 
Termik Santralinde Ölçü Kontrol 
Mühendisi olarak adım attı. 
Askerlik görevini tamamladıktan 
sonra, Türkiye Elektrik Kurumu 
ve TEAŞ bünyesinde önemli 
görevler üstlendi. Bu süreçte, 
TODAİE'de Kamu Yönetimi 
Uzmanlık Programı (KYUP) 
kapsamında Yüksek Lisans 
eğitimini başarıyla tamamladı.
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SOKAK KEDİLERİ 'KÜÇÜK
DOSTLAR KLİNİĞİ'NDE GÜVENLİ
ELLERDE TEDAVİ EDİLİYOR
Ortahisar Belediyesi 'Küçük Dostlar Kliniği' açıldığı günden
beri sokak hayvanlarıyla ilgili önemli bir işlevi yerine getiriyor.

O
rtahisar Belediyesi 
'Küçük Dostlar Kliniği' 
açıldığı günden beri 

sokak hayvanlarıyla ilgili önemli 
bir işlevi yerine getiriyor. 
Kısırlaştırılması için sitelerinin 
bahçesinde baktıkları kediyi 
kliniğe getiren bir vatandaş, 
kliniğin kedi popülasyonunu 
kontrol altına alınması ve 
kedilerin tedavileri için çok 
önemli hizmetler yaptığını belirtti.
“HER TÜRLÜ TEŞHİS VE 
TEDAVİ YAPILIYOR”
Klinikte görevli veteriner hekim 
Ahmet Köz, amaçlarının kedi 
popülasyonunu bitirmek değil, 
daha sağlıklı bir ırk ortaya 
çıkarmak olduğunu belirterek 
şöyle konuştu: “Kliniğimizde rutin 
veteriner hizmetleri faaliyetlerini 
yürütmekteyiz. Arkadaşlarımızla 
birlikte sokak kedilerinin teşhis, 
tedavi ve kısırlaştırma işlemlerini 
yapmaktayız. Şu andaki 
operasyonumuz kısırlaştırma. 
Bizim burada en önemli 

faaliyetlerimizden biri 
kısırlaştırma. Kısırlaştırmayı ne 
kadar çok yaparsak 
popülasyonu da o kadar kontrol 
altına alarak, dışardaki hayvan 
ölümlerini o kadar 
azaltabiliyoruz. Amacımız 
burada hayvan ırkını bitirmek 
değil, aksine daha sağlıklı bir ırk 
ortaya çıkarmak ve sadece 
popülasyonu kontrol altına 
almak. Burada her türlü teşhis ve 
tedavi yapılıyor. Tamamen 
ücretsiz bir şekilde sadece 
sahipsiz sokak hayvanlarına, 
sokakta yaşayan hayvanlara 
hizmet vermekteyiz. Bütün bu 
işlemler bittikten sonra, 
kısırlaştırma ya da tedavisi 
bittikten sonra kediler tekrar 
ekiplerimiz tarafından alındıkları 
sokağa bırakılıyor.”
“SOKAK KEDİLERİYLE İLGİLİ 
ÇAĞRILARA CEVAP 
VERİLİYOR”
Klinikte vatandaşların sokak 
kedileriyle ilgili her türlü 

çağrısına cevap verildiğini ifade 
eden Ortahisar Belediyesi 
Veteriner İşleri Müdürü Lütfi 
Aydın ise, “Kliniğimiz 2020 
yılının ikinci yarısında açıldı. 
Kliniğimizde iki veteriner hekim, 
üç tane tekniker, üç tane 
güvenlik görevlisi bir de banko 
görevlisi bulunmakta. Kliniğimiz 
sokak kedilerine yönelik özellikle 
kısırlaştırma, rehabilitasyon ve 
tedavi yapmakta. Kazalarda 
yaralanan ya da herhangi bir 
şekilde yaralanan sokak kedileri 
kliniğimize bildirilmekte. Bundan 
sonra ekiplerimiz hemen olay 
yerine ulaşarak hayvanları alıp 
kliniğimize getiriyor. Ve 
kliniğimizde de hayvanlara 
gerekli müdahaleleri yapıyor.” 
şeklinde konuştu.
Lütfi Aydın, Veteriner İşleri 
Müdürlüğü tarafından 2014 
yılından itibaren bugüne kadar 
14692 köpeğe ve 3874 kediye 
müdahale edildiğini aktararak, 
6469 kedi ile 85 köpeğin 
kısırlaştırıldığını ve toplamda 
6192 kedinin de tedavi edildiğini 
açıkladı.
Aydın, mahallelere 156 adet kedi 
evi, 189 adet köpek kulübesi, 
111 adet yemlik, 45 adet suluk 
koyulduğunu dile getirdi. 
Köpeklerle ilgili 8730 adet, 
kedilerle ilgili 4994 şikâyet ve 
talebin çözüme 
kavuşturulduğunu ifade eden 
Müdür Aydın, bunun yanı sıra 
6219 adet kedi ile 641 köpeğe 
kuduz aşısı ve parazit tedavisi 
yapıldığını söyledi. Ayrıca Müdür 
Aydın, köpek ve kediler için 
uygun alanlara toplamda 4340 
kg yem bırakıldığını belirtti.

Siyasilerin, bozuk ekonomik sistemi 
unutturmak için bazen ortaya ilginç bir söz 
atar. Medya bununla ilgilenirken asıl mesele 
unutturulmuş olur. 1Şubat 2024'te Sayın 
Cumhurbaşkanı, Şeriat dini kuralların 
tamamı demektir. Şeriata karşı olanlar 
aslında dine de karşıdır, şeklinde bir 
konuşma yaptı.

   Çağımızda kaliteli dindar olmak için İyi 
derece dil, iyi derece fenleri bilmek ve özgür 
bir düşünceye sahip olmakla olunur. 
Dindarlarının çoğu fenlere karşı maalesef 
duyarsızdırlar. Türkiye'nin yüzde yetmişi açlık 
sınırı altında bir gelire sahiptir, akşama ne 
yiyeceğim karnımı nasıl doyuracağım diye 
düşünen birisi ilimle uğraşamaz. 

   Çoğu zaman Kuran ve hadis, şeriat 
kavramının tümü manasında kullanır. Buna 
rağmen İslam ülkelerindeki uygulamada,  
skolastik Orta Çağ hukuku manasında 
kullanılmıştır. Bu hukuk çoğu zaman 
Kuran'da olmayan gelenekleri de içine 
almıştır. İslam hukuku uygulandığı 
dönemlerde Allah'ın emrettiği şekilde değil de 
saltanat ve krallıklarının bekası için kullanılıp 
pek çok şey uydurulmuştur. 

   Dini siyasette en fazla 2. Abdülhamit 
kullanmıştır. Şeriatı, iktidarını korumak için 
kullanmıştır. Tanzimat döneminde büyük âlim 
Ahmet Cevdet Paşa yeni bir hukuk sistemi 
hazırlatmak istedi, Mecelle diye bir hukuk 
sistemi kurdu fakat o da muaffak olamadı. 
İslam'da uygulamada asrısaadet hariç 
evrensel bir hukuk yoktur. İslam dini, inanç 
olarak da ibadetler olarak da hukuk olarak da 

denge ve orta yolu tutturmaktan ibarettir. 
Modern dünya ancak 21. yüzyılda bunun 
farkına vardı. Allah'ın sonsuzluğu insanda 
hürriyet olarak yansız ve İslam'ın özü 
evrensel adalet ve hürriyetten ibarettir. 
Dinlerin aslı bu dengeye dayanıyor, insanlık 
bunu arıyor. Dünyayı dengesizliğe iten, din 
ve ideoloji propagandası ve dinin saltanat 
için siyasette kullanılmasıdır. Hz. 
Muhammed'in birinci mucizesi Kuran ikincisi 
ise ahlak ve dengeli olmasıdır. Yani ifrat 
(aşırılık) ve tefrit (gerilikten), uzak durmasıdır.  

   Hicri 50'li yıllarda ortaya çıkan Hadisçiler 
aklı, tevili ve bilimi reddettikleri için İslam'ın 
dengesini bozdular. Bugün de onların 
devamı olan Vahhabiler, El-Kaide ve IŞİD 
vardır.  Bugün dillendirilen Şeriat ve eğitim, 
İslami ve bilimsel bir sistem değildir. Orta 
Çağın hukuk anlayışıdır. İnsanlığı başta 
Fizik, Kimya Biyoloji ve bütün fenler olarak 
aydınlanmaktan çok uzaktır ve çoğu da 
hurafelerle doludur. 

   Allah dinleri göndermiş ve bunu akıl ve 
ilimle anlayacaksınız demişti.  Kuran 250 
yerde akla, bilime ve düşünceye davet 
ediyor. Dinin siyasi propagandaya asla 
ihtiyacı yoktur. Dini siyasete alet etmek 
dinsizlikten daha çok dine zarar veriyor. 
Türkiye başta eğitin ve ziraata yatırım yapıp 
gelirdeki adaletsizliği gidermelidir.  Din 
adamları Kuran okumaya verdiği önem kadar 
Fizik, Kimya, Biyoloji ve Yazılım olmak üzere 
fen ilimlerine önem vermeliler. Fenler Allahın 
gerçek isimleri olduğunu unutmamalılar. 
Avrupa'yı yakalamak istiyorsa fen ve özgür 
düşünceyi esas almalıyız.

ŞERİAT VE GÜNDEM DEĞİŞTİRME ÜZERİNE BİR YORUM 

Osman KOYUNCU

VALİ AZİZ YILDIRIM'DAN
HABERİMİZE TEŞEKKÜR
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, Gazetemiz Büyükliman Postası Gazetesi’nde yayınlanan
kardeşinin haberi dolayısı ile Muhabirimiz Mustafa Özcan aracılığı ile bizlere teşekkür etti.  

BÜYÜKELÇİ SCHULZ'UN YEREL
SEÇİM SORUSUNA BAŞKANVEKİLİ
ATAMAN'DAN YÜZDE 70 CEVABI
Almanya Ankara Büyükelçisi Jürgen Schulz, Trabzon Büyükşehir Belediyesini ziyaret ederek Belediye Başkan Vekili
Atilla Ataman ile görüştü. Büyükelçi Schulz'un yerel seçimlerle ilgili sorusuna cevap veren Ataman, “Sayın
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'ın liderliğindeki AK Parti, en az yüzde 70 civarında oy alacak” dedi.

umhurbaşkanı 

CKararnamesiyle değişen İl 
valiler arasında aslen 

Trabzon Şalpazarı 
Fidanbaşı'ndan olan Düzce İline 
yerleşen ve Babasının 
memurluğundan dolayı 
Eskişehir'de doğan geçtiğimiz 
Ağustos ayında Trabzon Valisi 
olarak atanan Aziz Yıldırım 
Valinin ağabeyi 47 yıllık emekli 

Öğretmen Bahattin Yıldırım'ı 
gazetemizin Şalpazarı Muhabiri 
haberleştirmişti.
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım'ın 
Şalpazarı Eğitim Kültürü Sanat 
ve Turizm Derneği Başkanı 
Hasan Keskin tarafından 
Trabzon'da görev yapan daire 
amirleri ve Müdürlerinde 
bulunduğu ''Şalpazarı Gönül 
Meclis 8. Toplantısına ''katılarak 

hemşerileriyle tanışarak hasret 
gideren Vali Yıldırım'a Gazetemiz 
Şalpazarı Muhabiri kendisi ile 
ilgili Büyükliman Posta 
Gazetesindeki köşe yazıları ve 
haberlerin yanında ağabeyi 
Bahattin Yıldırım'ın da bulunduğu 
Gazeteyi Trabzon buluşmasında 
kendisine takdim eden 
Muhabirimiz bu anlamlı 
davranışına teşekkür etti.

lmanya Ankara 

ABüyükelçisi Jürgen 
Schulz, eşi ile birlikte 

Trabzon Büyükşehir Belediyesini 
ziyaret ederek Belediye Başkan 
Vekili Atilla Ataman'la bir araya 
geldi. Spordan siyasete birçok 
konunun değerlendirildiği 
ziyarete, Almanya Fahri 
Konsolosu İhsan Alioğlu ve daire 
başkanları eşlik etti.
BAŞKAN ZORLUOĞLU'NUN 
SELAMINI İLETTİ
Ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek ve 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu'nun selamlarını 
ileterek sözlerine başlayan 
Başkan Vekili Ataman, 
“Trabzon'umuza, güzel 
şehrimize hoş geldiniz” dedi.  
Kendisinin de fahri konsolos 
olduğunu dile getiren Ataman, 
“Almanya Trabzon hikâyeleri çok 
önemlidir. 1961 doğumlu birisi 
olarak benim doğduğum yıllarda 
Türkiye'de ve Karadeniz 
Bölgesi'nde 'Alamancı' olmak 
çok önemli bir şeydi. Tarihi 
derinlik itibarıyla Türkiye-
Almanya ilişkilerin hepimizin 
bildiği konular. Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Sayın 
Murat Zorluoğlu, şu anda Sayın 
Cumhurbaşkanımızın 
başkanlığında bir toplantı için 
Ankara'da olduğundan burada 
bulunamadı. Çok selamlarını 
iletmemi istediler. Şehrimize 
ziyaretinden ve sizi burada 

ağırlamaktan memnuniyet 
duyuyorum” dedi.
SCHULZ: 
BÜYÜKELÇİLİĞİMİZE 
TRABZONSPOR BAYRAĞI 
ASTIK
Gördüğü misafirperverlik 
nedeniyle teşekkür eden ve spor 
şehri Trabzon'da kendisinin de 
spora olan ilgisinden bahseden 
ve Schalke 04 takımını 
tuttuğunu söyleyen Büyükelçi 
Schulz ile Başkan Vekili Ataman 
arasında esprili konuşmalar 
oldu. Trabzonspor şampiyon 
olduğunda Büyükelçiliğin 
balkonuna Trabzonspor bayrağı 
astıklarını dile getiren Schulz, 
“Büyükelçilik tarihinde ilk kez bir 
futbol kulübünün bayrağı bizim 
balkonumuzda dalgalanmış 
oldu. Büyükelçiliğimizde 
Trabzonspor fanatiği 
arkadaşlarımız var. Onların da 
katkısıyla bunu yapmış olduk. 
Bu organizasyonu büyükelçi 
olarak severek yaptım” diye 
konuştu. Büyükelçiliğe 
Trabzonspor bayrağı astıkları 
için Schulz'a teşekkür eden 
Ataman, “Trabzon Büyükşehir 
Belediyesinin organizasyonu ile 
yapılan şampiyonluk 
kutlamaları, neredeyse 
şampiyonluğun önüne geçti. 
Dünyadaki çok önemli kulüplerin 
şampiyonluğu bu kadar 
etkileşim almadı. Trabzonspor 
şampiyonluğu dünya genelinde 
1 milyar 250 milyon etkileşim 

aldı” dedi.
ATAMAN: 
CUMHURBAŞKANIMIZIN 
LİDERLİĞİNDE YÜZDE 70 
CİVARI OY ALIRIZ
3 milyon Türk'ün Almanya'da 
yaşadığını ve bundan mutluluk 
duyduklarını da vurgulayan 
Büyükelçi Schulz, 31 Mart'ta 
yapılacak yerel seçimlerle 
yakından ilgilendiklerini 
belirterek Başkan Vekili 
Ataman'a nasıl bir sonuç 
beklediğini sordu. Yerel 
seçimlerin kendine özgü 
dengeleri olduğunu dile getiren 
Başkan Vekili Ataman, “Trabzon 
gibi 5 bin yıllık tarihi geçmişe 
sahip liman kentinde Büyükşehir 
Belediyesi olarak son 5 yılda 
önemli çalışmalar 
gerçekleştirdik. Şehrin altyapı 
sorununu tamamen çözdük. 
Önümüzdeki yerel seçimlerde 
de Sayın Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
liderliğindeki AK Parti, 
Trabzon'da en az yüzde 70 
civarında oy alacak” ifadelerini 
kullandı.
HATIRA FOTOĞRAFI 
ÇEKTİRİLDİ
Büyükşehir Belediye Başkan 
Vekili Atilla Ataman ve Almanya 
Ankara Büyükelçisi Jürgen 
Schulz ziyaretin anısına 
karşılıklı hediye takdiminde 
bulundular. Ziyaret, hatıra 
fotoğrafı çektirilmesinin ardından 
sona erdi.
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GENÇLERİ SOKAKTAN KURTARIP SPORLA BULUŞTURUYORLAR
Vakfıkebir 1874 Futbol Akademisi yöneticileri, ilçede bitme noktasına gelen spor alt yapısını yeniden harekete geçirerek gençleri sokaktan kurtarıp sporla buluşturuyorlar. 

V
akfıkebir 1874 Futbol 
Akademisi yöneticileri, 
ilçede bitme noktasına 

gelen spor alt yapısını yeniden 
harekete geçirerek gençleri 
sokaktan kurtarıp sporla 
buluşturuyorlar. Gençlerimizi 
etkisi altına alan teknoloji 
bağımlılığından kurtarıp sporla 
buluşturmak adına ilçede 
başarılı çalışmalar 
gerçekleştiren Serkan Ömer 
Demir ve Cengiz Alan'ı 
kutluyoruz. Vakfıkebir 1874 
Futbol Akademisinin iki 
yöneticisi ilçede yetişen gençleri 
teknoloji bağımlılığından, kötü 
alışkanlıklardan kurtarmak ve 
sporla buluşturmak adına ilçede 
bitmiş olan alt yapı çalışmaları 
ile herkesin taktirini topluyorlar. 
Vakfıkebir 1874 Futbol 

Akademisi Takımının Sportif 
Sorumlusu Serkan Ömer Demir 
ve Takım Sorumlusu Cengiz 
Alan yaptıkları çalışmalar 
hakkında gazetemize 
açıklamalarda bulunduklar.  
“VAKFIKEBİR 1874 FUTBOL 
AKADESİ 8 KATEGORİDE 
MÜCADELE EDİYOR”
Yaptıkları açıklamada; “3 yıl 
önce bu yola Vakfıkebir de bitme 
noktasına gelen futbolu ve 
altyapıyı oluşturmak için çıktık. 
Nerdeyse on beş yıldır alt yapısı 
olmayan bir ilçeden 
bahsediyoruz. Zor bir görev 
üstlendik. Süreç içerisinde bu işi 
seven insanlar küstürülmüş 
yanlış yönlendirilmiş ve zaman 
içerisinde destek bulunamaz 
hale gelinmiştir. Tekrar bu 
insanları kazanmak ilçeye eski 

heyecanını katmak istedik. 
Kurulduğumuz ilk yıl pandemiye 
denk geldi maalesef. İkinci yıl 
aktif hal geldik ve yönetimimizle 
birlikte ilçeye tekrar bi heyecan 
getirdik. İlk yıl grup ikincisi 
olarak Play-Off oynamaya hak 
kazandık. Maalesef play-offtan 
çıkamadık. İkinci ve şuan ki 
sezonda da maalesef bir üst lige 
çıkamadık. Daha çok alt yapıya 
önem verdik. On beş yıl gibi bir 
süre alt yapısı olmayan bir 
ilçeden U10, U-12, U-13, U-14, 
U-15, U-16, U-18 ve A takım 
olmak üzere 2 yıl içerisinde 
sekiz kategoride mücadele ettik. 
Bu ilçemiz ve kulübümüz için 
büyük bir başarıdır. Bu 3 yıl gibi 
kısa bir süreç içerisinde 10 tana 
alt yapı oyuncumuzu 
profesyonel takımlarımızın alt 

yapısına kazandırdık ve 
kazandırmaya devam ediyoruz.
“SPONSOR VE DESTEK 
BULMA ANLAMINDA SIKINTI 
YAŞIYORUZ”
Sponsor ve destek bulma 
anlamında sıkıntı yaşıyoruz. 
İnsanlar sadece başarı olan 
yere destek vermek istiyor. 
Futbol uzun soluklu bir süreç ve 
biraz sabır gerekiyor. Alt yapı 
yoksa büyük paralarla günü 
kurtarmak için takım yaparsınız. 
Milyarlarca para harcar iki üç yıl 
sonra başarı gelmezse kulübü 
kapatırsınız. Bunun örneklerini 
yakın geçmişte hem ilçemizde 
yaşadık hem de komşu ilçelerde 
gördük. Onun için alt yapı 
diyoruz ve sabırla çalışmaya 
devam ediyoruz. İlçemizin önde 
gelenlerini bu anlamda desteğe 

bekliyoruz. Hep biz gitmeyelim 
birazda onlar gelsin. Bazen 
doğru çalışmaları görüp destek 
olmak onların vazifesidir diye 
düşünüyoruz.
“ÜÇ YIL GİBİ BİR SÜREÇ 
İÇERİSİNDE 170 TANE 
LİSANSLI SPORCUYA 
ULAŞTIK”
Üç yıl gibi bir süreç içerisinde 
170 tane lisanslı sporcuya 
ulaştık. Hem spor, hem eğitim 
hem de ahlaki gelişimleri 
üzerinde duruyoruz. Hedefimiz 
olabildiğince gençlerimizi ve 
çocuklarımızı kötü 
alışkanlıklardan uzak tutmak, 
kötü ortamlardan uzak 
kalmasını sağlamaktır. Ayrıca 
günümüzün en büyük 
sıkıntılarından birisi olan 
internetin getirmiş olduğu 
hareketsizlikten korumaktır. 
Ailelerden de bir ricamız olacak. 
Çocuklarımızı spora 
yönlendirelim. Hangi branş 
olursa olsun spora 
yönlendirelim. Ders 
müfredatının yoğunluğu ve 
sınav dönemine gelen çocukları 
maalesef aileler spordan 
çekiyor. Planlı bir çalışma ile 
hem eğitim öğretim hem de spor 
bir arada yapılabilir. Ülkemizde 
birçok örneği vardır. Hem eğitim 
Öğretimini yapmış hem de 

sporunu yapmış birçok Milli 
Sporcularımız bulunmaktadır. 
Biz herkesi kulübümüze destek 
olmaya davet ediyoruz. 
Vakfıkebir'in ilçe potansiyeli 
olarak Futbol başta olmak üzere 
her branşta daha yüksek 
yerlerde olması gerekmektedir 
ve olmalıdır.
“BİZLERE DESTEK 
OLANLARA TEŞEKKÜR 
EDİYORUZ”
Süreç içerisinde bizlere destek 
olan başta İlçe Kaymakamımız 
Sn. Dr. Hacı Arslan Uzan'a 
Belediye Başkanımız Sn. 
Muhammet Balta'ya, Cemsan 
A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı 
Sn. Cemil Albayrak'a,  Ziya 
Mağazacılık Yönetim Kurulu 
Başkanı Sn. Yusuf Ziya 
Çobanoğlu'na, Ensu Grup 
Yönetim Kurulu Başkanı Sn. 
Yakup Koyun'a, Esnaf ve 
Sanatkârlar Odası Başkanı Sn. 
Kadem Sağlam'a, Vakfıkebir 
Gençlik ve Spor İlçe Müdürü 
Yunus Ali Civil'e, 
Sporcularımızın sağlık 
yönünden her zaman yanında 
olan Pr. Dr. Sn. Osman 
Aynacı'ya ve süreç içerisinde 
bizlere destek olan herkese 
kulüp yönetimi olarak teşekkür 
ediyoruz. BİRLİKTE 
BAŞARABİLİRİZ. Dediler.
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VAKFIKEBİR ÇEYREK FİNALE YÜKSELDİ 4-0
Veteranlar Futbol Liginde gurubunu şampiyon olarak tamamlayan Vakfıkebir Veteranlar takımı bölge şampiyonluğu müsabakalarındaki çeyrek finale yükseldi.

eteranlar Futbol Liginde 

Vgurubunu şampiyon olarak 
tamamlayan Vakfıkebir 

Veteranlar takımı bölge 
şampiyonluğu müsabakalarındaki 
Trabzon Vira Veteranlar takımını 
4-0 mağlup ederek çeyrek finale 
yükseldi. Vakfıkebir Veteranlar 
futbol takımı gurup 
müsabakalarının dördüncü 
maçında Sürmene ilçesinde 

karşılaştığı Trabzon Vira 
Veteranlar takımı 4-0 yenmeyi 
başardı. Bu sonucun ardından 
Vakfıkebir çeyrek finale yükseldi. 
Müsabakanın ilk yarısında 
Vakfıkebir takımı Ahmet Tahsin'in 
ayağından bulduğu iki gol ile ilk 
yarıyı 2-0 önde kapattı. 
Müsabakanın ikinci yarısına da 
baskılı ve kontrollü başlayan 
Vakfıkebir temsilcisi Ahmet Kaya 

ve Osman Çil'in ayağından 
bulduğu gollerle müsabakayı 4-0'a 
getirdiler. Müsabakanın son 
dakikalarında Trabzon Vira 
takımının kazandığı penaltı 
atışında Engin Çiçek topun başına 
geldi. Penaltı atışını Vakfıkebir 
takımının başarılı kalecisi Serkan 
Değirmenci kurtarınca müsabaka 
4-0 Vakfıkebir Veteranlar 
takımının üstünlüğü ile sona erdi. 

Bu sonucun ardından Vakfıkebir 
Veteranlar takımı Karadeniz Bölge 
Şampiyonluğu müsabakalarında 
gurubu lider olarak tamamlayarak 
çeyrek finale yükseldi.  Vakfıkebir 
temsilcisi Çeyrek Finalde bu hafta 
sonu 11 Şubat 2024 Pazar günü 
Saat : 14.00 de Rize İli İyidere 
ilçesinde Hopaspor Veteranlar ile 
yarı finale çıkmak için mücadele 
edecekler. 

Stat: Sürmene İlçe Stadı
Hakemler: Abdulkadir 
Mumcu***, Arif Köroğlu***, 
Muhammet Yavuz***
Vakfıkebir Veteranlar: Ali 
İhsan***(Serkan***), Halil***, 
Mesut***, Resul***,  Zafer***, 
Güvenç***, Yalçın***(Ahmet 
Kaya***), Ertuğrul***(Osman 
Çil***), Tuncay***(Turan***), 

Ahmet Tahsin***(Abdullah***), 
Cemal***
Trabzon Vira Veteranlar: 
Taşkın*, Engin**, Ertuğrul*, 
Bora**, Levent*, Tamer*, 
Musa*, Mehmet*, Bayram**, 
Ümit*, Ertan*
Goller: 2 gol Ahmet Tahsin, 
Ahmet Kaya ve Osman Çil  
(Vakfıkebir Veteranlar)

omra'da oynanan maçta 

Ygüçlü rakibi Trabzon 
İpekyolugücü'nü 

5.dakikada Yusuf'un attığı golle 
1-0 mağlup etmesinin ardından 
Çaykara'dan gelen lider Trabzon 
Söğütlüspor'un 2-0 mağlup 
olduğu haberiyle Beşikdüzüspor 
ilçeye lider dönmenin 
mutluluğunu yaşadı. 
Beşikdüzüspor ilçeye gelişinde 
taraftarlar tarafından davul-
zurna eşliğinde karşılandı. 
Eskicami önünde halkla birlikte 
liderliği kutlayan Beşikdüzüspor 
Başkanı Ferhat Aksoy ve 
futbolcular, uzun süre horon 
oynayarak lider olmanın 

mutluluğunu yaşadılar.  
Beşikdüzüspor haftaya ligin son 
maçında evinde Çaykaraspor'u 
konuk edecek. Bu maçı 
kazandıkları takdirde şampiyon 
olarak 1.amatör kümeye 
yükselecekler. 
Kutlamaya katılan taraftarlardan 
İstanbul Büyükçekmece Büyük 
Birlik Partisi İlçe Başkanı Hakkı 
Kaya, sezon başında verdiği 
sözün arkasında olduğunu 
şampiyon olmaları halinde 
futbolculara vadettiği 100 bin 
lirayı ödeyeceği sözünü bir kez 
daha tekrarlaması oyuncular 
arasında büyük sevinç yarattı. 
Beşikdüzüspor Kulübü Başkanı 

Ferhat Aksoy, “Yüzdük yüzdük 
kuyruğuna geldik. Bugün 
Yomra'da ligin güçlü 
takımlarından Trabzon 
İpekyolugücü karşısında kıran 
kırana bir mücadele verdik. Bu 
maçı 1-0 kazandık. Rakibimiz lig 
lideri Söğütlüspor, Çaykara 
deplasmanında mağlup olunca 
ligin son maçı öncesi liderliğe 
yükseldik. Allah'ın izniyle bu 
maçı da taraftarlarımızın 
önünde alarak 1.amatör kümeye 
çıkacağız. Şampiyonluğa 90 
dakika kaldı.  Beşikdüzü'ne bu 
mutluluğu yaşatmak için 
elimizden geleni yapacağız” 
dedi. 

BEŞİKDÜZÜSPOR'DAN
ŞAMPİYONLUK PROVASI
Trabzon 2.Amatör Küme A grubunda şampiyonluk mücadelesi veren Beşikdüzüspor,
deplasmanda Trabzon İpekyolugücü'nü mağlup ederek liderliğe yükseldi.

O
rtahisar Belediyesi 
sporda işbirliği 
protokolünü imzaladı

Ortahisar Belediyesi ile 
Ortahisar İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü arasında ilçedeki 
temel eğitim ve ortaöğretim 
düzeyindeki öğrencilerin 
Ortahisar Belediyesi'ne ait 
tesislerde sportif faaliyetlerde 

bulunmalarına ilişkin protokol 
imzalandı. Protokolü Ortahisar 
Belediyesi adına Başkan 
Yardımcısı Fatih Göktaş ile 
Ortahisar İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Cemil Karakaş 
imzaladı.
İmzalanan protokol kapsamında 
Ortahisar Belediyesi kendine ait 
tesislerde sportif faaliyetler için 

gerektiğinde öğrencilerin 
ulaşımını sağlayacak. Sportif 
faaliyetlerin duyurulması ve 
reklamlarıyla ilgili işlemleri 
yerine getirecek. Etkinliklerde 
öğrencilerin su ihtiyacını 
karşılayacak ve kullanılacak 
ekipmanları temin edecek. Ve 
etkinliklerin sonunda finale kalan 
öğrencilere ve takımlara ödülleri 
Ortahisar Belediyesi tarafından 
verilecek.
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü ise, 
temel ve ortaöğretim 
kurumlarının düzenleyeceği 
faaliyetlere katılımın sağlanması 
için gerekli işlemleri yürütecek. 
Bu faaliyetlerin tarih ve saatini 
Ortahisar Belediyesi Spor İşleri 
Müdürlüğü'ne bildirecek. 
Faaliyetlerde ihtiyaç duyulan 
öğretmen ve usta öğreticileri 
görevlendirecek.
Protokol 2023-2024 Yılı Eğitim 
ve Öğretim Sezonu boyunca 
geçerli olacak ancak ilgili 
kurumların ihtiyaç duyması 
halinde gelecek eğitim yılında 
da yeni bir protokole ihtiyaç 
duyulmadan gerekli yazışmalar 
yapılarak devam ettirilebilecek.

ORTAHİSAR BELEDİYESİ SPORDA
İŞBİRLİĞİ PROTOKOLÜNÜ İMZALADI
Ortahisar Belediyesi ile Ortahisar İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü arasında ilçedeki
temel eğitim ve ortaöğretim düzeyindeki öğrencilerin Ortahisar Belediyesi'ne
ait tesislerde sportif faaliyetlerde bulunmalarına ilişkin protokol imzalandı.

Ahmet SARAÇ
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> Sadık AYDIN 5'de

> Alper Özkan KARAGÖL 5'de

VAKFIKEBIR ÇEYREK FINALE YUKSELDI 4-0
Veteranlar Futbol Liginde gurubunu şampiyon olarak tamamlayan Vakfıkebir
Veteranlar takımı bölge şampiyonluğu müsabakalarındaki çeyrek finale yükseldi.
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